

“EEX Physical Fulfillment service” to become “EEX Future-to-Spot (FTS) Service”

Dear Trading Participants,

The European Energy Exchange AG (EEX AG) will change the name of its service to prepare and transmit bids for participation in the EPEX SPOT auction, which is offered in cooperation with EPEX SPOT. This services, which is currently named Physical Fulfillment Service, will as of 18 January 2022 be called the **Future-to-Spot Service** or **FTS Service**.

Trading participants active on both EEX and EPEX SPOT markets can enter bids in the corresponding Day-Ahead auction according to the participants' respective position in an EEX power futures contract. The creation and forwarding of the required bidding sheets can be done automatically by EEX AG or manually via the trading participant. Download the [EPEX User Guide](#) to learn more about the process.

The FTS Service is offered for the following products (with Poland coming soon):

- EEX German Power Week/Month Futures
- EEX Austrian Power Month Futures
- EEX German/Austrian Power Month Futures
- EEX French Power Week/Month Futures
- EEX Dutch Power Week/Month Futures

- EEX Swiss Power Week/Month Futures
- EEX Belgian Power Month Futures
- EEX GB Power Week/Month Futures

Trading participants using the manual transmission of bidding sheets are requested to use the dedicated email address **fts.service@epexspot.com** for the submission. There are no other changes to the process or the process framework conditions.

Further information on the FTS Service is available on the [EEX Website](#) and [EPEX SPOT Website](#). Please do not hesitate to contact EEX Market Operations by phone +49 341 2156 222 if you should have any further questions.

Yours sincerely,

Contact:

EEX Market Operations

T +49 341 2156-222

trading@eex.com

“EEX Physical Fulfillment Service” wird zum “EEX Future-to-Spot (FTS) Service”

Sehr geehrte Handelsteilnehmer,

die European Energy Exchange AG (EEX AG) ändert den Namen der in Kooperation mit der EPEX SPOT angebotenen Dienstleistung zur Vorbereitung und Übermittlung von Geboten für die Teilnahme an den EPEX Spot-Auktionen. Die Dienstleistung, welche zur Zeit als Physical Fulfillment Service bezeichnet wird, wird ab dem 18. Januar 2022 in **Future-to-Spot Service**, kurz **FTS-Service**, umbenannt.

Handelsteilnehmer, die zugleich an den Märkten der EEX und der EPEX SPOT aktiv sind, können Gebote entsprechend ihrer jeweiligen Position in einem EEX Strom-Terminkontrakt in die korrespondierende Day-Ahead Auktion der EPEX SPOT einstellen. Die Erstellung und Weiterleitung der erforderlichen Gebotsformulare kann entweder über einen automatisierten Service der EEX AG oder manuell über den Handelsteilnehmer erfolgen. Mehr Informationen zum Prozess können dem [EPEX User Guide](#) entnommen werden.

Der FTS-Service wird für folgenden Produkte angeboten (demnächst auch für Polen):

- EEX German Power Week/Month Futures
- EEX Austrian Power Month Futures

- EEX German/Austrian Power Month Futures
- EEX French Power Week/Month Futures
- EEX Dutch Power Week/Month Futures
- EEX Swiss Power Week/Month Futures
- EEX Belgian Power Month Futures
- EEX GB Power Week/Month Futures

Handelsteilnehmer, welche die manuelle Übermittlung von Gebotsformularen verwenden, werden gebeten diese an die E-mail-Adresse **fts.service@epexspot.com** zu senden. Sonstige Änderungen am bisherigen Prozess und den Prozessrahmenbedingungen finden durch die Unbenennung nicht statt.

Weitere Informationen zum FTS Service finden Sie auf der [EEX Website](#) und der [EPEX SPOT Website](#). Für Fragen steht Ihnen darüber hinaus gern die EEX-Marktsteuerung unter Tel. +49 341 2156 222 zur Verfügung.

Mit freundlichen Grüßen

Kontakt:

EEX Market Operations

T +49 341 2156-222

trading@eex.com